
Referat styremøte 17.3.2015
Møtedeltagere:

Oda Emilie Nilseng Danielsen Leder Tilstede
Fredrik Winther Thorsen Nestleder Tilstede
Anders Pjaaka Økonomiansvarlig Tilstede
Tobias Martinsen Sponsoransvarlig Tilstede
Anne Line Hexeberg Materialansvarlig Tilstede
Karen Sofie Bjerkeseth Infoansvarlig Tilstede
Jon-André Brurberg Vara Referent

Saker: 

1. Sak: Godkjenning av referat:
-  Referatet ble godkjent, med en innvending om at Anne-Line skal skrives Anne Line.

2. Sak: Gamle saker
- Sjøkrigsskolen kan ta med åtter til en eventuell samling i Trondheim, men hvis 
mulig vil de helst slippe. De er interesserte i å låne åtter av en klubb her, men dette 
lar seg nok ikke gjøre da Trondhjems kun har en treåtter å låne ut. Samlingen er 
planlagt å skje helgen 10.-12. april eller 17.-19. april

- Tobias purrer på Elise T angående gravering av pokalen. Responsen er at den skal 
graveres på lørdag.

- Anne Line skal skrive et nytt innlegg om tøybestilling, bestilling sende innen 3-4 
dager.

-NTNUI har ikke ulykkesforsikring, det betyr at nybegynnere som ikke har stilt i en 
regatta arrangert av Norges roforbund ikke er forsikret.

-Terminlisten er lagt ut til stor begeistring for alle som setter pris på minimale pdf-
filer.

-Båthengerlappen. Stine trenger 1500,- kroner til båthengerlappen. Tobias 
planlegger å ta den til sommeren. Fra kasser blir det sagt at de som tar kurs på 
klubbens regning, må bindes til klubben i minst to år. 

- Anne Line har kontaktet de rette kontaktene angående fotbrett.

- Åtteren er fikset.



- Fjellseterløpet. Mulig misforståelse og at friidrett trenger åtte løypevakter i stede 
for de tre som vi var forespeilet. Må undersøkes nærmere. 

3. Sak: Ålesund, erfaringsskriv. 
-Det blir lagd et eget erfaringsskriv om Ålesundssamlingen som kan benyttes senere. 

4. Sak: Regnskap og betaling Ålesund
- Anders trenger fakturaer raskt. Anders sender mail om at de som MÅ ha igjen 
penger før han drar på feri' i tre uker, må sende fakturaer i løpet av 18.3.2015. Det er 
fare for at budsjettet sprekker pga. kostnader til bolig og mat. Egenandelen forsøkes 
økt, da dette er bedre enn å gjøre SM mye dyrere. 

Anders vil gjerne ha alle innbetalinger på samme dato, men om dette lar seg gjøre vil 
tiden vise.

5. Sak: Føringer for SM/Universiade åtter
- Tobias kommer med innspill om at man bør prioritere Universiade-roere over SM-
roere hvis disse kjemper om samme plass i SM-båten. Dette er allikevel ikke noe 
styret har kontroll over da uttakskomiteen tar seg av å sette mannskap. Fredrik kan 
allikevel ta med seg dette til uttakskomiteen. 

Universiadeguttene utarbeider en treningsplan, og den trengs raskt for å få lagd en 
plan opp mot SM. Fredrik og Tobias ser på dette og lager et program opp mot SM.

Uttaket om hvem som skal sitte i hvilke båter gjøres av uttakskomiteen før påske. De 
som ikke får være med av jentene får tilbud om å være med som cox. Dette tilbudet 
vil ikke gå til guttene, da disse blir i noe tyngste laget.

6. Sak: Energy Games
-Tirsdag 7. april skal Tåbben og Frodo arrangerer. Tåbias er også kontaktperson fra 
nå av, og sender mail til ansvarlig i bedriften.

7. Sak: Båtavgift
-

8. Sak: Egenandel SM
-Hotell og flytur er bestilt, men spesielt flyturene er dyre. Det er mulig å avbestille 
disse innen 15.4 (?), 
12 000 ,-  er gitt til oss fra HS for å subsidiere reisen til SM, men det kan allikevel se 
ut til at SM vil kreve en betydelig egenandel da 

9. Sak: Brygge i Elvegata og henger
-

10. Sak: Båtpark
- Vil det være mulig å selge vår tungvekt 4- i Tyskland, der det er et levende 



bruktmarked. Man kan undersøke om en byttehandel er mulig? Eventuelt er det 
mulig å skaffe en brukt 8+?

Anne Line skal legge ut en annonse og se om det er interesse for å kjøpe vår 4- hos 
tyske klubber 

11.  Sak: Elvegata og henger
-Nidaros planlegger å sette ut sitt element  om en måned, men det er mulig for de å 
gjøre det tidligere. Anne Line forhører seg om det er mulig å legge ut brygga allerede 
til helga. 

-Hengeren står i Elvegata og må så fort som mulig tilbake til Jonsvatnet. Anne Line 
spør Håkon L om han kan kjøre den opp med Anders sin bil. 

12. Sak: Neste Styremøte
-  Neste styremøte blir mandag 13.4, grunnet påske og ekskursjoner. 


